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Protokół nr III/24 

 z sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

odbytej w dniu 27 czerwca 2024 r. 

 

 

Sesja rozpoczęła się o godz. 10:00 i trwała do godz. 14:15. 

Obrady sesji odbyły się w sali obrad Urzędu Miasta Kędzierzyn-Koźle przy ul. Grzegorza 

Piramowicza 32 w Kędzierzynie-Koźlu (pokój nr 229). Obrady prowadził Ireneusz Wiśniewski 

Przewodniczący Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący Rady Miasta dokonał otwarcia sesji, poinformował, że obrady są prawomocne, 

w chwili stwierdzenia prawomocności sesji uczestniczyło w niej 15 radnych. W trakcie obrad 

przybyli kolejni radni. Łącznie obecnych było 23 radnych.  

Przewodniczący Rady Miasta przywitał wszystkich uczestniczących w obradach oraz 

zaproszonego gościa - Komendanta Powiatowego Policji Huberta Adamka, który będzie 

uczestniczył online. Następnie przedstawił zmiany do porządku obrad. 

Poinformował, że wpłynął wniosek w sprawie zdjęcia z porządku obrad projektu uchwały 

zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia odpłatności za pobyt w 

mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu i poddał go pod 

głosowanie:  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5 

 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Andrzej Kopacki* 

NIEOBECNI (5) 

Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Jacek Król, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

 

*Andrzej Kopacki z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie eSesja, oddał 

głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

Następnie zaproponował wprowadzenie do porządku obrad Sprawozdania z realizacji 

Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za 2023 r.  

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 3 
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Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, 

Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam 

Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Andrzej Kopacki, Jacek Król 

NIEOBECNI (3) 

Ewa Czubek, Jakub Gładysz, Fabian Pszon 

 

Głosowano w sprawie poszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w sprawie skargi na 

działania Dyrektora i pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-

Koźlu w przedmiocie „bezprawnego i bezpodstawnego nękania Skarżącej i jej rodziny”:  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jakub Gładysz 

NIEOBECNI (2) 

Ewa Czubek, Fabian Pszon 

 

Głosowano w sprawie poszerzenia porządku obrad o projekt uchwały w przedmiocie petycji w 

sprawie „obniżenia diet radnym” oraz projekt uchwały w przedmiocie petycji w sprawie 

„obniżenia wysokości wynagrodzenia Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle”: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, 

Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz 

Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Jakub Gładysz*, Fabian Pszon* 
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NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

*Jakub Gładysz i Fabian Pszon z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie 

eSesja, oddali głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

Porządek obrad II sesji Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle po zmianach przedstawia się 

następująco: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Przyjęcie protokołu Nr II/24 z sesji Rady Miasta z 28 maja 2024 r. 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Część I – rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2023: 

1. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2023. 

2. Debata nad raportem o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2023. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta 

Kędzierzyn-Koźle.  

 

 

 Część II – rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za rok 2023: 

1. Wystąpienie Prezydenta Miasta – przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy 

Kędzierzyn-Koźle oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją  

o stanie mienia komunalnego za rok 2023. 

2. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o sprawozdaniu  

z wykonania budżetu miasta za rok 2023. 

3. Przedstawienie opinii komisji problemowych o sprawozdaniu z wykonania budżetu 

miasta za rok 2023. 

4. Przedstawienie: 

1) opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu miasta za 2023 r. oraz wniosku  

w sprawie udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za rok 2023; 

2) opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

5. Dyskusja. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy 

Kędzierzyn-Koźle za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem  z wykonania budżetu miasta za 

2023 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta 

Kędzierzyn-Koźle. 

 

Część III – sprawy bieżące: 

1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za 

korzystanie z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem 
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przedszkolnym do końca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 

6 lat, w przedszkolach publicznych prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-

Koźlu. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-

Koźle do realizacji projektu pn.: „Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej  

w Kędzierzynie-Koźlu. Etap IV” w ramach działania 05.06 – Edukacja przedszkolna 

Fundusze Europejskie dla Opolskiego na lata 2021-2027. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr II 

mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Plebiscytowej 

7. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania dotychczasowych oraz wyznaczenia nowych 

dodatkowych przedstawicieli miasta Kędzierzyn-Koźle w Zgromadzeniu Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu wraz  

z autopoprawką. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze 

przetargu prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, 

oznaczonej jako działka nr 40/27 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie 

ewidencyjnym Sławięcice przy ul. Naftowej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności 

nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki nr 512 i nr 514 k.m. 3, 

położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej 

własność Gminy Kędzierzyn-Koźle. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia i stawki procentowej bonifikaty od 

ceny przy sprzedaży prawa własności nieruchomości gruntowej zabudowanej 

oznaczonej jako działki nr 512 i nr 514 k.m. 3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu  

w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Policji środków finansowych wraz  

z autopoprawką. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 . 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

12. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle  

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku 

publicznego za 2023 r. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora i pracowników Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „bezprawnego 

i bezpodstawnego nękania Skarżącej i jej rodziny”. 

14. Podjęcie uchwały w przedmiocie petycji w sprawie „obniżenia diet radnym”. 

15. Podjęcie uchwały w przedmiocie petycji w sprawie „obniżenia wysokości 

wynagrodzenia Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle”. 

16. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 



5 

 

17. Wolne wnioski. 

18. Zakończenie obrad. 

 

2. Przyjęcie protokołu Nr II/24 z sesji Rady Miasta z 28 maja 2024 r. 

 

Prowadzący obrady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu nr II/24 z 28 maja 2024 r.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Jacek Król, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że protokół został przyjęty. 

 

3. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

Informację o bieżącej działalności Przewodniczącego Rady Miasta oraz korespondencji w 

okresie międzysesyjnym przedstawił Ireneusz Wiśniewski (pisemna informacja dołączona do 

niniejszego protokołu). 

 

4. Informacja Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z działalności w okresie międzysesyjnym. 

 

Radni przed sesją otrzymali pocztą elektroniczną pisemną „informację o działaniach 

Prezydenta Miasta w okresie międzysesyjnym w dniach od 29 maja do 26 czerwca 2024 r., 

podejmowanych w ramach inicjatywy uchwałodawczej, wydawania aktów kierownictwa 

wewnętrznego oraz aktów administracyjnych w zakresie postępowania podatkowego” (pismo 

Or.0057.6.2024 z dnia 19 czerwca 2024 r. oraz z dnia 26 czerwca 2024 r. będące uzupełnieniem 

informacji z dnia 19 czerwca).  

 

I Część – rozpatrzenie raportu o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2023: 

 

 

1. Przedstawienie raportu o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2023. 

 

 

Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła raport o stanie gminy w formie prezentacji 

obejmującej podsumowanie działalności Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle w 2023 roku. 
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2. Debata nad raportem o stanie Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 2023. 

 

Katarzyna Kukolka-Bogocz zwróciła uwagę, że Kędzierzyn-Koźle wygląda słabo na tle gmin 

ościennych jeżeli chodzi o mieszkania socjalne oraz na wynajem długoterminowy, w roku 2023 

powrócono do stanu z 2019 r. oddając tylko 40 mieszkań. Zaznaczyła, że jak to się nie zmieni 

miasto będzie się nadal wyludniało. Wspomniała o rynku w Koźlu, na którym jej zdaniem się 

nic nie dzieje. Brakuje jej działań w kierunku ożywienia rynku, kultury i uatrakcyjnienia oferty 

miasta.  

Prezydent Miasta wspomniała o corocznych koncertach Mikołaja z Koźla, w najbliższy 

weekend odbędzie się na rynku koncert folklorystyczny, podkreśliła, że na rynku odbywa się 

wiele imprez. Imprezy nocne i głośne zostały przeniesione na Wyspę. Jej zdaniem wydarzenia 

w mieście muszą się zmieniać, aby były atrakcją dla mieszkańców.  

Fabian Pszon podzielił się opinią, że największym problemem jest wyludnianie się miasta. 

Trzeba się zastanowić jak mieszkańców zatrzymać, powinna być kolejna próba z uczelnią 

wyższą, tylko z takimi kierunkami, aby byli chętni studenci np. administracja, politologia, 

socjologia. Zaznaczył, że w mieście brakuje oświetlonych stadionów. Jego zdaniem źle się 

prezentuje MZEC, ma zastrzeżenia do pani prezes. 

Prezydent Miasta wyraziła opinię, że utworzenie uczelni nie będzie opłacalne, studenci wolą 

wybrać Opole, ale można zrobić taką analizę. Nie zgadza się z przedmówcą co do stadionów, 

wiele osób korzysta w godzinach wieczornych. Bardzo popiera ogródki gastronomiczne na 

rynku, ale mieszkańcom przeszkadza wieczorny hałas i wzywają policję. Jest to ciężkie do 

pogodzenia. Zwróciła się z prośbą do Przewodniczącego Rady Miasta o utworzenie zespołu ds. 

funkcjonowania rynku dla osób, które chciałyby zmienić rynek.  

Adam Oczoś poinformował, że na ostatnim posiedzeniu Komisji Infrastruktury padł taki 

wniosek. Radna Ewa Czubek złożyła wniosek, aby na posiedzeniu komisji w sierpniu 

wprowadzić punkt dotyczącego koncepcji ożywienia rynku w Koźlu.  

Tomasz Radłowski poinformował, że są w mieście trzy boiska Orlik, które funkcjonują 

codziennie do godz. 21:00. Funkcjonują również oświetlone boiska osiedlowe np. w 

Sławięcicach, ale mieszkańcom przeszkadzało oświetlenie boiska. Najnowsze boisko z 

oświetleniem powstało w Rogach. Dodał, że realizowana jest inwestycja oświetlenia boiska na 

osiedlu Blachownia.  

Fabian Pszon zauważył, że z Raportu o Stanie Gminy wynika, że w gminie brakuje 

oświetlonych boisk pełnowymiarowych, na których mogą trenować kluby piłkarskie.  

Tomasz Radłowski stwierdził, że orliki są odpowiednie dla młodzieżowych klubów 

piłkarskich.  

Hanna Białas poinformowała, że w lipcu na rynku odbywają się dwa koncerty, kina plenerowe 

i trzydniowy festiwal sztuki „Kulturka”, w sierpniu w każdą niedzielę odbędą się koncerty. 

Ożywienie rynku nie jest takie proste, duże imprezy sporo kosztują. Zwróciła uwagę, że wiele 

młodych ludzi mieszka w większym mieście parę lat po studiach a potem wracają do 

Kędzierzyna-Koźla ze względu na niższe koszty życia.  
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Marzanna Gądek-Radwanowska podkreśliła, że rozwoju kulturalnego miasta nie wolno 

postrzegać tylko przez pryzmat tego co pani prezydent i podległe jej instytucje kultury 

zorganizują w mieście dla mieszkańców. Chodzi o to żeby mieszkańcy włączyli się w tworzenie 

kultury w mieście, taki jest letni festiwal „Kulturka”. Festiwal będzie się odbywał w kilku 

miejscach i będzie promował miasto jako przyjazne kulturze.  

Adam Oczoś podzielił się opinią, że w mieście dużo się dzieje, MOK organizuje wiele imprez. 

Na koncerty przyjeżdżają osoby z okolicznych miejscowości. Wiele mieszkańców narzeka 

wtedy na hałas. Filia Politechniki Opolskiej, która funkcjonowała w Kędzierzynie-Koźlu miała 

niewiele studentów, ze względu na bliskość uczelni, które są w Gliwicach i Opolu. Nie można 

robić nic na siłę, jeżeli mieszkańcy nie chcą z tego skorzystać.  

Tomasz Kiel zwrócił uwagę na potrzebę wybudowania pełnowymiarowego oświetlonego 

boiska, młodzi ludzie grają w pobliskich miejscowościach. Jego zdaniem niedługo nie będzie 

w tym mieście młodzieży.  

Michał Nowak zwrócił uwagę, że miasto Racibórz mimo rozwoju i „wzorowego” rynku 

również się wyludnia w podobnym tempie. Nysa mimo wyższej uczelni również się wyludnia. 

Poinformował o wydaniu publikacji przez panią profesor z Politechniki Opolskiej, szefowej 

tamtejszej Katedry Urbanistyki, dotyczącą wszystkich rynków Opolszczyzny. Jest to wnikliwa 

analiza odnosząca się do kształtu rynku, placów, zabytków, istniejącego handlu, ruchu 

drogowego, miejsc parkingowych, roślinności. Zachęca do zapoznania się z tą publikacją. 

Zgadza się z tym, że nie ma pełnowymiarowego boiska, problemem jest kształt miasta, jak 

zostanie wybudowane w Blachowni, będzie daleko dla mieszkańców Koźla. Co do kultury 

stwierdził, że Dni Miasta są bardzo drogie, za te środki można organizować imprezy co dwa 

tygodnie. Nawiązał również do mieszkalnictwa, zaznaczył, że jest wiele rozpoczętych budów 

np. na przeciwko urzędu, w koszarach, przy zerwanym moście na kanale gliwickim. 

Przypuszcza, że już niedługo będzie do oddania kilkaset nowych mieszkań. Podsumowując 

podkreślił, że miasto Kędzierzyn-Koźle w stosunku do możliwości jakie ma rozwija się 

prawidłowo.  

Marek Piasecki zwrócił uwagę, że o wielu imprezach mieszkańcy dowiadują się już po, można 

pomyśleć o większym informowaniu mieszkańców o wydarzeniach w mieście. Szkoły, 

przedszkola generują ogromne koszty, a młodzi uciekają do większych miast. Zastanawia się, 

czy dobrym rozwiązaniem byłby program stypendialny dla studentów, który zwiąże ich z 

naszym miastem np. pracą przez 5 lat po zakończeniu studiów.  

Prezydent Miasta zwróciła uwagę, że gmina nie może zagwarantować studentom zatrudnienia, 

ma wątpliwości co do współpracy z prywatnymi firmami.  

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

3. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

 

Przewodniczący Rady Miasta poddał ww. projekt uchwały pod głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 4, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej 

Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (4) 

Agata Blachucik, Jakub Gładysz, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Fabian Pszon 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jacek Król, Marek Piasecki 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poinformował, że wotum zaufania zostało 

pani prezydent udzielone. Następnie ogłosił przerwę, która trwała od 11:58 do 12:15. 

 

 

UCHWAŁA NR III/26/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie udzielenia wotum zaufania Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

II Część – rozpatrzenie sprawozdania finansowego Gminy Kędzierzyn-Koźle oraz 

sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie mienia 

komunalnego za rok 2023: 

1. Wystąpienie Prezydenta Miasta – przedstawienie sprawozdania finansowego Gminy 

Kędzierzyn-Koźle oraz sprawozdania z wykonania budżetu miasta wraz z informacją o stanie 

mienia komunalnego za rok 2023. 

 

 

W wystąpieniu Prezydent Miasta Sabina Nowosielska przedstawiła wykonanie budżetu miasta 

Kędzierzyn-Koźle za 2023 rok w formie prezentacji.  

 

 

2. Przedstawienie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o sprawozdaniu z 

wykonania budżetu miasta za rok 2023. 

 

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle, Halina Mińczuk odczytała sentencję 

uchwały nr S/80/2024 z dnia 24 kwietnia 2024 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby 

Obrachunkowej w Opolu w sprawie opinii o sprawozdaniu z wykonania budżetu Miasta 

Kędzierzyn-Koźle za 2023 r.  

Skład Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu pozytywnie opiniuje 

sprawozdanie Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle z wykonania budżetu Miasta Kędzierzyn-

Koźle za 2023 r. (uchwała nr S/80/2024 dołączona do niniejszego protokołu). 
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3. Przedstawienie opinii komisji problemowych o sprawozdaniu z wykonania budżetu miasta 

za rok 2023. 

 

 

Opinie komisji problemowych do sprawozdania z wykonania budżetu miasta na rok 2023 

przedstawiono kolejno: 

− Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: ,,za” - 6, „przeciw” – 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie 

zaopiniowała wykonanie budżetu miasta za rok 2023; 

− Przewodniczący Komisji Infrastruktury, Adam Oczoś, poinformował, że komisja,  

stosunkiem głosów: ,,za” - 5, „wstrzymujących się” - 2, głosów „przeciw” nie było, 

pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta za rok 2023; 

− Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: 7 ,,za”, „wstrzymujących się” - 1, głosów „przeciw” nie było, 

pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta za 2023 rok; 

− Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych, Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

stosunkiem głosów: 8 ,,za” pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu miasta za 2023 

rok. 

 

 

4. Przedstawienie: 

 

 

1) opinii Komisji Rewizyjnej o wykonaniu budżetu miasta za 2023 r. oraz wniosku w sprawie 

udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta za rok 2023; 

 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jacek Król poinformował, że komisja podjęła uchwałę nr 

1/2024 Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle z dnia 5.06.2024 r. w sprawie 

opinii o wykonaniu budżetu Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2023 i wniosku o udzielenie 

absolutorium Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2023 i odczytał najważniejsze 

elementy uchwały (uchwała nr 1/2024 dołączona do niniejszego protokołu).  

Dodał, że komisja pozytywnie zaopiniowała wniosek o udzielenie absolutorium Prezydentowi 

Miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2023 stosunkiem głosów: ,,za”- 2, „przeciw” - 0, 

„wstrzymujących się” – 6.  

 

 

2) opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu o wniosku Komisji Rewizyjnej. 

 

 

Przewodniczący Ireneusz Wiśniewski odczytał sentencję uchwały nr A/84/2024 z dnia 17 

czerwca 2024 r. Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu. Skład 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej w Opolu opiniuje z uwagami wniosek Komisji 

Rewizyjnej Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle o udzielenie absolutorium Prezydentowi Miasta 

Kędzierzyn-Koźle z wykonania budżetu miasta za 2023 rok (uchwała nr A/84/2024 dołączona 

do niniejszego protokołu). 

 

 

5. Dyskusja. 
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Adam Oczoś podsumował budżet miasta Kędzierzyn-Koźle za rok 2023. Wiele osób, które 

przyjeżdżają do Kędzierzyna-Koźla mówią, że miasto się zmienia. Zadania ujęte w budżecie 

mogły być realizowane przy wsparciu pracowników Urzędu Miasta i jednostek gminnych i im 

również należą się podziękowania. Zaznaczył, że budżet w opinii RIO został zrealizowany 

prawidłowo, należy uznać, że środki zostały dobrze wydatkowane w zakresie zachowania 

wszystkich procedur z tym związanych. Dodał, że Klub Radnych Sabiny Nowosielskiej jest za 

udzieleniem pani prezydent absolutorium.  

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kędzierzyn-

Koźle za rok 2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta za 2023 rok. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały: 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej 

Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

 

UCHWAŁA NR III/27/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Kędzierzyn-Koźle za rok 

2023 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta za 2023 rok  

(tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Kędzierzyn-

Koźle. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz Wiśniewski poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 8, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (14) 

Hanna Białas, Marzanna Gądek-Radwanowska, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej 

Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (8) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jakub Gładysz, Jacek Król, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

 

UCHWAŁA NR III/28/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie udzielenia absolutorium dla Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

Przewodniczący Rady Miasta, Sekretarz Miasta oraz zastępcy prezydenta pogratulowali pani 

prezydent. 

 

Prezydent Sabina Nowosielska podziękowała za wotum zaufania i absolutorium. Podzieliła się 

opinią, że budżety z roku na rok są coraz gorsze i ciężko się je realizuje. Są bardzo trudne 

wybory na jaki cel wydać środki. Kolejny rok będzie jeszcze cięższy niż poprzedni. Zwróciła 

się z prośba, aby obok krytyki proponować w jaki sposób zrobić coś lepiej. Przypomniała 

również o aplikacji „Blisko”, w której są informacje o tym co się dzieje w mieście.  

Przed przystąpieniem do kolejnej części porządku obrad Przewodniczący Rady Miasta ogłosił 

przerwę, która trwała od 13:00 do 13:10. 

 

 

III Część – sprawy bieżące: 

 

1. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie 

z wychowania przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca 

roku szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych 

prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta poinformował, że Komisja Edukacji, Kultury i Sportu 

jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (3) 

Hanna Białas, Jacek Król, Halina Mińczuk 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

 

UCHWAŁA NR III/29/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie określenia wysokości opłat za korzystanie z wychowania 

przedszkolnego przez dzieci objęte wychowaniem przedszkolnym do końca roku 

szkolnego w roku kalendarzowym, w którym kończą 6 lat, w przedszkolach publicznych 

prowadzonych przez Gminę Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

 

2. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie szczegółowych zasad ponoszenia 

odpłatności za pobyt w mieszkaniach treningowych i wspomaganych w Kędzierzynie-Koźlu. 

 

Projekt uchwały został zdjęty z porządku obrad. 

 

3. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do 

realizacji projektu pn.: „Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej w Kędzierzynie-Koźlu. 

Etap IV” w ramach działania 05.06 – Edukacja przedszkolna Fundusze Europejskie dla 

Opolskiego na lata 2021-2027. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Andrzej Kopacki poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie 10 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

BRAK GŁOSU (2) 

Wiesław Fąfara, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

 

UCHWAŁA NR III/30/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy Kędzierzyn-Koźle do realizacji 

projektu pn.: „Podniesienie jakości edukacji przedszkolnej w Kędzierzynie-Koźlu. Etap 

IV” w ramach działania 05.06 – Edukacja przedszkolna Fundusze Europejskie dla 

Opolskiego na lata 2021-2027 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

 

4. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr II 

mieszczącego się w budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Plebiscytowej 7. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś, poinformował, że komisja jednogłośnie 

pozytywnie (7 głosami „za”) zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja jednogłośnie pozytywnie 10 głosów ,,za” zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech 

Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna 

Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, 

Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 
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BRAK GŁOSU (3) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

 

UCHWAŁA NR III/31/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż lokalu użytkowego nr II mieszczącego się w 

budynku położonym w Kędzierzynie-Koźlu przy ul. Plebiscytowej 7 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

5. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania dotychczasowych oraz wyznaczenia nowych 

dodatkowych przedstawicieli miasta Kędzierzyn-Koźle w Zgromadzeniu Związku 

Międzygminnego „Czysty Region” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 5, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 2, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Wiesław Fąfara 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Marek Piasecki 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

 

 



15 

 

UCHWAŁA NR III/32/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie odwołania dotychczasowych oraz wyznaczenia nowych dodatkowych 

przedstawicieli miasta Kędzierzyn-Koźle w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego 

„Czysty Region” z siedzibą w Kędzierzynie-Koźlu 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

6. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu 

prawa użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako 

działka nr 40/27 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Sławięcice 

przy ul. Naftowej. 

 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 8, ,,przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin 

Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Wiesław Fąfara 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  
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UCHWAŁA NR III/33/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od zbycia w drodze przetargu prawa 

użytkowania wieczystego nieruchomości gruntowej niezabudowanej, oznaczonej jako 

działka nr 40/27 k.m. 10, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym 

Sławięcice przy ul. Naftowej 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości 

gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki nr 512 i nr 514 k.m. 3, położonej w 

Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność Gminy 

Kędzierzyn-Koźle wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 8, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 1, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Fabian Pszon zwrócił się z pytaniem, dlaczego akurat ta fundacja jest odpowiednia aby 

prowadzić tam działalność i uzyskać bonifikatę.  

 

Prezydent Miasta poinformowała, że tylko ta fundacja zwróciła się do gminy, fundacja zrzesza 

osoby niepełnosprawne, które wykonują wiele zadań na terenie miasta Kędzierzyn-Koźle.  

 

Fabian Pszon zapytał również, czy fundacja jest w stanie pokryć te 10% wartości 

nieruchomości. 

 

Prezydent Miasta potwierdziła i dodała, że właściciele fundacji są szczęśliwi, że mają do 

zapłacenia tylko 10%. Podkreśliła, że nie mogą sprzedać tego budynku. 

 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miasta poddał projekt 

uchwały pod głosowanie: 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 
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Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

 

UCHWAŁA NR III/34/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż prawa własności nieruchomości gruntowej 

zabudowanej oznaczonej jako działki nr 512 i nr 514 k.m. 3, położonej w Kędzierzynie-

Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn, stanowiącej własność  

Gminy Kędzierzyn-Koźle 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

8. Podjęcie uchwały w sprawie warunków udzielenia i stawki procentowej bonifikaty od ceny 

przy sprzedaży prawa własności nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako 

działki nr 512 i nr 514 k.m. 3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym 

Kędzierzyn. 

 

Przewodniczący Komisji Infrastruktury Adam Oczoś, poinformował, że komisja stosunkiem 

głosów: ,,za” - 6, „przeciw” - 0, „wstrzymujących się” - 1, pozytywnie zaopiniowała ww. 

projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna Gądek-

Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta 

Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina 

Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian Pszon, 

Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

NIEOBECNI (1) 

Ewa Czubek 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  
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UCHWAŁA NR III/35/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie warunków udzielenia i stawki procentowej bonifikaty od ceny przy sprzedaży 

prawa własności nieruchomości gruntowej zabudowanej oznaczonej jako działki nr 512 

i nr 514 k.m. 3, położonej w Kędzierzynie-Koźlu w obrębie ewidencyjnym Kędzierzyn 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

9. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Policji środków finansowych wraz z autopoprawką. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 6, ,,przeciw” – 0, „wstrzymujących się” – 4, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Fabian Pszon zapytał jakie konsekwencje niesie autopoprawka. Pan Komendant prosił o 80 tys. 

a kwota została pomniejszona o 25%, czy ta różnica będzie miała jakieś znaczenie dla gminy. 

Na posiedzeniu Komisji Finansowo-Gospodarczej nie udzielono radnemu odpowiedzi, prosi 

zatem teraz o odpowiedź. 

 

Prezydent Miasta poinformowała, że nie będzie żadnych konsekwencji, to jest dobra wola 

gminy ile środków przekaże Policji, jej zdaniem gmina powinna pomagać Policji, aby 

mieszkańcy czuli się bezpiecznie. Gmina na razie zaproponowała 60 tys. a pod koniec roku się 

okaże, czy może jeszcze coś dołożyć. 

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 3, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał 

Nowak, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

PRZECIW (1) 

Fabian Pszon* 

BRAK GŁOSU (3) 

Elżbieta Kozakiewicz*, Jacek Król, Adam Oczoś 

 

*Elżbieta Kozakiewicz z powodu problemów technicznych z głosowaniem w systemie eSesja, 

oddał głos „za” poprzez oświadczenie do protokołu. 

 

*Fabian Pszon z powodu pomyłki w głosowaniu w systemie eSesja, oddał głos „za” poprzez 

oświadczenie do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  
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UCHWAŁA NR III/36/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie przekazania Policji środków finansowych 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

 

10. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024. 

 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR III/37/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie zmian w budżecie miasta na rok 2024 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy 

finansowej na lata 2024-2039. 

Przewodniczący Komisji Finansowo-Gospodarczej, Wojciech Jagiełło, poinformował, że 

komisja stosunkiem głosów: „za” – 7, ,,przeciw” – 1, „wstrzymujących się” – 2, pozytywnie 

zaopiniowała ww. projekt uchwały.  

 

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Marzanna Gądek-Radwanowska, Jakub 

Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, Elżbieta Kozakiewicz, Anna 

Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, Halina Mińczuk, Michał Nowak, 

Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marek Piasecki, Fabian Pszon 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR III/38/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia wieloletniej prognozy finansowej na lata 

2024-2039 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

12. Sprawozdanie z realizacji Programu współpracy Gminy Kędzierzyn-Koźle z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami działającymi w zakresie pożytku publicznego za 2023 r. 

 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu Andrzej Kopacki, poinformował, że 

komisja zapoznała się oraz przyjęła ww. sprawozdanie. 

Przewodnicząca Komisji Spraw Społecznych Ewa Odulińska, poinformowała, że komisja 

zapoznała się i przyjęła ww. sprawozdanie. 

Wobec braku chętnych do dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do kolejnego 

punktu porządku obrad.  

 

 

13. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działania Dyrektora i pracowników Miejskiego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „bezprawnego i 

bezpodstawnego nękania Skarżącej i jej rodziny”. 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Michał Nowak poinformował, że 

stanowisko Prezydenta Miasta jest takie, że pracownicy MOPS działali prawidłowo zgodnie z 

prawem. Komisja przyjęła stanowisko zgodne ze stanowiskiem Prezydent Miasta (6 głosów 

,,za”).  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 
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Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR III/39/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w sprawie skargi na działania Dyrektora i pracowników Miejskiego Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Kędzierzynie-Koźlu w przedmiocie „bezprawnego i bezpodstawnego 

nękania Skarżącej i jej rodziny” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

14. Podjęcie uchwały w przedmiocie petycji w sprawie „obniżenia diet radnym”. 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Michał Nowak przybliżył przebieg 

dyskusji na posiedzeniu komisji. Poinformował, że stanowisko Prezydenta Miasta jest takie, iż 

postulat obniżenia wysokości diet radnych nie znajduje uzasadnienia, wobec utrzymywania ich 

na poziomie niezmienionym od dnia 1 stycznia 2022 r., podczas, gdy wskaźnik wzrostu cen 

towarów i usług w tym okresie wyniósł ok. 30%. Komisja jednogłośnie przyjęła stanowisko 

zgodne ze stanowiskiem Prezydent Miasta (7 głosów ,,za”).  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 
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Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR III/40/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w przedmiocie petycji w sprawie „obniżenia diet radnym” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

15. Podjęcie uchwały w przedmiocie petycji w sprawie „obniżenia wysokości wynagrodzenia 

Prezydentowi Miasta Kędzierzyn-Koźle”. 

 

Michał Nowak poinformował, że Komisja Skarg Wniosków i Petycji przyjęła jednogłośnie 

stanowisko, iż Rada Miasta Kędzierzyn-Koźle, wobec: 1) prawidłowego wykonywania przez 

Prezydenta Miasta zadań publicznych; 2) pozostawania określonych przepisami kwot 

składowych wynagrodzenia na poziomie niezmienionym od 1 listopada 2021 r.; nie znajduje 

uzasadnienia dla realizacji postulowanego obniżenia przedmiotowego wynagrodzenia o 30% w 

stosunku do ustalonego uchwałą Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle nr I/16/24 z dnia 7 maja 2024 

r. w sprawie ustalenia wynagrodzenia Prezydenta Miasta Kędzierzyn-Koźle Sabiny 

Nowosielskiej.  

Wobec braku chętnych do zabrania głosu prowadzący obrady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie: 

Wyniki głosowania 

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (22) 

Hanna Białas, Agata Blachucik, Ewa Czubek, Grzegorz Draguła, Wiesław Fąfara, Marzanna 

Gądek-Radwanowska, Jakub Gładysz, Wojciech Jagiełło, Tomasz Kiel, Andrzej Kopacki, 

Elżbieta Kozakiewicz, Anna Kras, Katarzyna Kukolka-Bogocz, Małgorzata Lipczyńska, 

Halina Mińczuk, Michał Nowak, Adam Oczoś, Ewa Odulińska, Marek Piasecki, Fabian 

Pszon, Ireneusz Wiśniewski, Marcin Wołyniec 

BRAK GŁOSU (1) 

Jacek Król 

Przewodniczący Rady Miasta stwierdził, że uchwała została podjęta.  

 

UCHWAŁA NR III/41/24 

RADY MIASTA KĘDZIERZYN-KOŹLE 

z dnia 27 czerwca 2024 r. 

w przedmiocie petycji w sprawie „obniżenia wysokości wynagrodzenia Prezydentowi 

Miasta Kędzierzyn-Koźle” 
 (tekst uchwały stanowi załącznik do niniejszego protokołu) 

 

16. Interpelacje, zapytania i oświadczenia radnych. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania 

radnych. 

 



23 

 

Marek Piasecki zwrócił się z pytaniem, czy można coś zrobić z parkującymi pojazdami na 

zbiegu ulic Grunwaldzkiej i Puławskiego, gdzie jest baza Czystego Regionu. W miesiącach 

letnich mieszkańcy skarżą się, że smród jest nie do zniesienia.  

Prezydent Miasta poinformował, że baza zostanie przesunięta, Czysty Region zakupił jedną z 

działek na Polu Południowym. O szczegóły zapyta prezesa Czystego Regionu i da znać.  

Ewa Czubek poinformowała, że również otrzymała telefon od jednego z mieszkańców w tej 

sprawie, ostatnio tamtędy spacerowała i potwierdza, że smród jest nie do zniesienia. 

Mieszkańcy podobno rozmawiali wczoraj z panem prezesem, który poinformował ich, że 

przeniesienie bazy na ul. Naftową jest to proces rozłożony co najmniej na 5 lat. Podkreśliła, że 

mieszkańcy nie będą w stanie tego wytrzymać przez kolejne 5 lat. Zwróciła się z prośbą, aby 

na okres letni znaleźć jakieś tymczasowe rozwiązanie tego problemu.  

Prezydent Miasta zapewniła, że spróbuje rozwiązać ten problem.  

Ewa Odulińska zwróciła uwagę na nawierzchnię ulicy Szymanowskiego od nr 57 do wyjazdu 

na ul. Jasną, gdzie zapadła się studzienka. 

Prezydent Miasta stwierdziła, że sprawdzi czy ten odcinek drogi należy do gminy i zajmie się 

tą sprawą.  

Marek Piasecki poinformował, że słyszał od innych włodarzy, że wojewodowie szukają miejsc, 

w których będzie można umieszczać imigrantów, zapytał, czy do gminy Kędzierzyn-Koźle 

został złożony taki wniosek. 

Prezydent Miasta poinformował, że nic nie wie o takiej akcji.  

Adam Oczoś wspomniał o ostatnim posiedzeniu Komisji Infrastruktury, w którym uczestniczyli 

prezes wraz z zastępcą KZN oraz prezes SIM Opolskie Południe i była przeprowadzona szeroka 

dyskusja na temat budowy mieszkań na ul. Jasnej. Zastępca prezesa KZN pan Arkadiusz Borek 

zadeklarował, aby w najbliższym możliwym terminie odbyło się wspólne spotkanie z panią 

prezydent i przedstawicielem SIM, aby podjąć działania w celu rozwiązania zaistniałego 

problemu w kontekście zaniechania budownictwa na działce 2692/6. Zwrócił się z prośbą, aby 

po tym spotkaniu pani prezydent poinformowała radę o przebiegu spotkania i podjętych 

ustaleniach. 

Wobec braku chętnych do dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miasta przeszedł do 

kolejnego punktu porządku obrad.  

 

 

17. Wolne wnioski. 

 

Prowadzący obrady poinformował o terminie następnej sesji, która odbędzie się w czwartek 29 

sierpnia 2024 r. o godzinie 14:00. 

Ewa czubek poinformowała, że nie mogła uczestniczyć od początku sesji z powodu ważnych 

obowiązków zawodowych, ale gdyby była obecna głosowałaby za udzieleniem pani prezydent 

i wotum zaufania i absolutorium z wykonania obowiązków w tamtym roku. 
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18. Zakończenie obrad. 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad, Przewodniczący Rady Miasta Ireneusz 

Wiśniewski, zamknął III sesję Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle. 

 

 

         Przewodniczący obrad  

 

           Ireneusz Wiśniewski  

 

 

Sesja zakończyła się o godzinie 14:15.  

Protokołowała: Xymena Wąsowicz 

 

 


